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Vragen voor het vragenhalfuur raad 27 november 2018 
 
 

 
 
 

 
Onderwerp: Vragen n.a.v. subsidie lokale omroep 
 
Geachte voorzitter, 
 
In het NHD van vorige week 17 nov 2018 las ik dat Heerhugowaard-a-life een subsidie 
aangevraagd heeft van € 10.000. 
 

1. Mocht deze subsidie toegekend worden, is de 'noodhulp' van € 10.000 dan voldoende 
want het verhuizen brengt ook de nodige kosten met zich mee? 

2. Als Heerhugowaard-a-life naar een andere locatie verhuist, biedt die locatie dezelfde 
faciliteiten? Zo nee, worden de mogelijkheden van de omroep m.b.t het programma-
aanbod dan beperkt? 

3. Twee jaar geleden heeft de gemeente deze omroep ook financieel geholpen. Begint dit 
niet een structureel probleem te worden? 

4. Wordt er gekeken, of is er al gekeken, naar andere oplossingen zoals het betrekken van 
andere partijen zoals media instellingen? 

 
Stefan Brau 
Fractievoorzitter PvdA 
 
 


